
 
 
z 8. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Teplička nad Váhom /ďalej len OZ/, ktoré sa 
konalo dňa 25. 10. 2007 o 15,00 hod. v zasadačke Obecného úradu v Tepličke nad Váhom. 
 
Prítomní: 
viď. prezenčná listina /starosta, zástupca starostu, prednosta, poslanci OZ, zapisovateľka, 
hostia/. 
 
Starosta obce prečítal navrhnutý program OZ: 
 

1. Otvorenie zasadnutia 
2. Voľba pracovných komisií 
3. Kontrola plnenia úloh 
4. Voľba hlavného kontrolóra 
5. Predloženie a schválenie prevádzkového poriadku cintorína 
6. Predloženie a schválenie doplnku územného plánu obce 
7. Rôzne  
8. Diskusia 
9. Uznesenie  
10. Záver 

 
Ing. Viliam Mrázik navrhol doplniť program OZ o ďalší bod a to o zrušenie Uznesenia                 
č. 25/2006 zo dňa 30. 06. 2006 Doplnok ÚPN – O TnV – Priemyselná zóna Podhôrčie. 
Poslanci navrhnutý bod jednomyseľne schválili a doplnili na miesto č. 7. Starosta vyzval 
poslancov, aby za takto upravený navrhnutý program hlasovali. OZ program jednomyseľne 
schválilo. 
 
Upravený program OZ: 
 

1. Otvorenie zasadnutia 
2. Voľba pracovných komisií 
3. Kontrola plnenia úloh 
4. Voľba hlavného kontrolóra 
5. Predloženie a schválenie prevádzkového poriadku cintorína 
6. Predloženie a schválenie doplnku územného plánu obce 
7. Zrušenie Uznesenia č. 25/2006 zo dňa 30. 06. 2006   
8. Rôzne  
9. Diskusia 
10. Uznesenie  
11. Záver 

 
1. Otvorenie 
 
     Zasadnutie OZ otvoril starosta obce Milan Lazar. Privítal prítomných poslancov a hostí. 
Zasadnutia sa zúčastnilo 9 poslancov. P. Tibor Šeliga sa len oneskoril. Starosta konštatoval, 
že OZ je uznášaniaschopné.  
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2. Voľba pracovných komisií 
 
     Starosta obce navrhol za predsedu volebnej komisie pre voľbu hlavného kontrolóra               
Mgr. Kamilu Dubovickú. Za predsedu návrhovej komisie Ing. Štefana Moravčíka.                       
Za zapisovateľku Katarínu Ďugelovú. Za overovateľov zápisnice navrhol Mgr. Magdalénu 
Šeligovú a p. Petera Halamu. Poslanci návrh jednomyseľne schválili. 
 
3. Kontrola plnenia úloh 
 
     Starosta odovzdal slovo zástupcovi starostu Ing. Štefanovi Moravčíkovi,  ktorý zhodnotil 
plnenie úloh z minulého OZ:  
úloha B1 – úloha bola splnená, 
úloha B2 – Starosta: „V tejto veci sme zvolali kontrolný deň stavby Regulácie Skotňanského  
                   potoka. Zástupca Povodia Váhu opätovne apeloval, že most je vysoko osadený,  
                   z tohto dôvodu nemôžu prehĺbiť kanál. Nazreli sme i do projektovej  
                   dokumentácie, či rieši mostík, bolo zistené, že to bolo osadené ako v minulosti.  
                   Úloha zostáva v sledovaní, 
úloha B3 – úloha zostáva v riešení,  
úloha B4 – „Všetci boli vyrozumení listami, jediný, ktorý sa dostavil bol p. Sako,  
                    ktorý tvrdil, že oleje sú už zlikvidované, firma Realplast sa odvolala,  
                    pričom namieta, že to nie je ich neporiadok a nestojí ani na ich pozemku 
                    a p. Mikoláš je nezastihnuteľný, neberie ani telefón. Úloha zostáva  
                    naďalej v riešení.  
úloha B5 –Smolka Viliam: „Bolo spravené miestne šetrenie, dohodli sa,  
                   na spôsobe šetrenia, je z toho vyhotovený záznam a stanovil sa termín nápravy  
                   do 30 dní.“ Úloha zostáva v riešení. 
 
4. Voľba hlavného kontrolóra  
 
     Starosta konštatoval, že OZ je uznášania schopné. Odovzdal slovo prednostovi OÚ,               
aby oboznámil poslancov o kandidátoch. Prednosta: „Pána Jána Nogu sme si predstavili              
na minulom OZ, spĺňa všetky podmienky. Nová kandidátka je Ing. Eva Milová, bytom              
Pod Kozínom č. 467/2, Teplička nad Váhom, pracuje na Regionálnom úrade verejného 
zdravotníctva na ekonomickom úseku, rovnako spĺňa všetky podmienky. Ďalšou novou 
kandidátkou je Ing. Janka Zvaríková, bytom Železničná ulica č. 563/8, Teplička nad Váhom, 
pracuje ako vedúca odd. finnacií na Úrade práce, soc. vecí a rodiny v Žiline a taktiež spĺňa 
všetky podmienky.“ Starosta obce dal slovo Ing. Eve Milovej, ktorá bola na zasadnutí 
prítomná ako jediná z kandidátov. „Som si vedomá, že je to náročná práca. Vidím                          
do ekonomickej práce, najväčšiu skúsenosť mám s hospodárením majetku, spolupracujem 
s právničkou pri vymáhaní pohľadávok a pod.“ Poslanci nemali už žiadne otázky. Starosta: 
„Táto funkcia je na 6 rokov, na zvolenie je potrebná nadpolovičná väčšina všetkých 
poslancov, navrhujem, aby sa hlasovalo tajne. Poslanci súhlasili. Mgr. Kamila Dubovická 
oznámila výsledky volieb.  
Ing. Eva Milová – 7 hlasov, Ing. Janka Zvaríková – 1 hlas a p. Ján Noga – 0 hlasov. Starosta 
zagratuloval Ing. Milovej a požiadal ju, aby si sadla na miesto hlavného kontrolóra. 
 
5. Predloženie a schválenie prevádzkového poriadku cintorína 
  
     Starosta obce odovzdal slovo prednostovi OÚ: „Pripravili návrh prevádzkového poriadku 
cintorína a predložili sme ho na schválenie Regionálnemu úradu verejného zdravotníctva 
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v Žiline. Tento návrh ste všetci obdržali a oboznámili sa s ním.“ Poslanci nemali k návrhu 
žiadne pripomienky, starosta obce dal za návrh hlasovať. Poslanci návrh jednomyseľne 
schválili. 
 
6. Predloženie a schválenie doplnku územného plánu obce  
 
     Starosta obce: „Dali sme vypracovať Doplnok územného plánu obce č. 4. Určili sme 
obstarávateľa Ing. arch. Ján Burian a zhotoviteľa Ing. arch. Ľubomíra Kružela. Starosta 
odovzdal slovo Ing. Viliamovi Mrázikovi, predsedovi stavebnej komisie, aby viedol tento bod 
programu. Ing. Viliam Mrázik: „V roku 1993 bol vyhotovený územný plán obce, ktorý neskôr 
prešiel viacerými zmenami, ktoré boli zaznamenané v jednotlivých doplnkoch 1 až 3.           
Na podnet a požiadavok občanov, prebehli petície a pre potreby obce sme dali vyhotoviť 
ďalší doplnok ÚPN-O TnV. Doplnok bol verejne prerokovaný, vyvesený                                      
na pripomienkovanie na obecnej tabuli po dobu 30 dní. Všetky náležitosti boli splnené.“            
Ing. Mrázik odovzdal slovo Ing. arch. Jánovi Burianovi, ktorý prítomných informoval 
o postupe, akým sa doplnok zhotovoval. „Všetky náležitosti boli prerokované s občanmi, 
orgánmi štátnej správy, samosprávy a fyzickými osobami, každý mal právo a možnosť sa 
k nemu vyjadriť. Na základe týchto pripomienok sme urobili určité korektúry a zmeny. 
Krajský pozemkový úrad vydal súhlas na začlenenie 70 ha poľnohospodárskej pôdy              
od územného plánu na budúce použitie na stavebné a iné zámery. Podotýkam, že nie je to 
vyňatie poľnohospodárskej pôdy, ale súhlas na budúce použitie na stavebné a iné zámery. 
Obec následne po tomto procese, požiadala Krajský stavebný úrad  ako vyšší orgán územného 
plánovania o preskúmanie postupu obstarania a obsahu návrhu v súlade s ustanovením § 25. 
Krajský stavebný úrad v Žiline, odb. územného plánovania vydal stanovisko, kde konštatuje, 
že ÚPN je spracovaný v súlade so zákonom a s vykonávacími predpismi, že je spracovaný 
v súlade s územným plánom Žilinského kraja a postup prerokovania obstarania je v súlade 
s príslušnými ustanoveniami stavebného zákona a na základe toho odporúča OZ tento ÚPN 
schváliť.“  
P. Štefan Smrekovský: „Ja ešte doplním, že týmto územným plánom malo byť riešené 
Podhôrčie, kde boli protesty od občanov, ktorí tam nechcú priemyselnú zónu. Je tam už firma 
SMC, budeme to akceptovať avšak s podmienkou, že budú tam len stavebniny a táto firma. 
Za týmito objektmi sa už nebude rozširovať priemyselná zóna. Dnes sme sa dozvedeli, že 
pozemkový fond mal negatívne stanovisko, k premene pôdy z priemyselnej zóny na obytnú 
zónu. Problém tu však nastáva, že v tejto lokalite požiadali o územné rozhodnutie pre ďalšiu 
firmu. Pričom majitelia vedeli, že sa chystá k zmene územného plánu. Mali by sme vychádzať 
v ústrety občanom Tepličky nie niekomu druhému.“ 
Ing. arch. Burian odpovedal: „Navrhnutých bolo 11 lokalít. Krajský pozemkový úrad  v Žiline 
nesúhlasil s lokalitou č. 11 a to je práve táto lokalita pre funkciu bývania. Majú na toto nárok. 
Citujem časť stanoviska Krajského pozemkového úradu v Žiline: ´Tunajší odbor nesúhlasí           
so zmenou využívania v lokalite č. 11 navrhovaný pre realizáciu individuálnej bytovej 
výstavby pre funkciu bývania je v tomto návrhu lokality 4, 5, 6 a 9 celkovo určených 47,3 ha 
čo možno považovať za postačujúce. Poľnohospodársku pôdu možno použiť na stavebné a iné 
účely len v nevyhnutných prípadoch a v odôvodnenom rozsahu. Predmetná poľnohospodárska 
pôda je zároveň najkvalitnejšou pôdou v tomto katastrálnom území.´ V tomto smere budeme 
ťažko protestovať, ak sme dali do ÚPN 47 ha pôdy pre rozvoj IBV, tak toľko nemá máloktoré 
okresné mesto na výstavbu IBV. Lokalita Rybník je rovnako zaradená na výstavbu IBV 
a ťažko by sme protestovali proti tomuto rozhodnutiu. Čo sa týka zabrzdenia rozvoja 
priemyslu v tejto lokalite dá sa to aj iným spôsobom, napríklad zrušením VZN o záväzných 
častiach územného plánu alebo pozastavením platnosti do doby spracovania novej 
aktualizácie na toto územie.“ 
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Ing. arch. Kružel: „ÚPN a jeho dodatkoch sa riešili severnú časť obce a v južnej časti obce 
sme vypracovali ucelenú časť obytnou zónou s doplnkovými funkciami občianskou 
vybavenosťou a rekreačnou zónou pre potreby vlastných občanov. Tento dodatok č. 4 teda 
plní potreby iba občanov nie niekoho iného.“  
Nakoľko nikto iný nemal žiadne pripomienky Ing. Moravčík prečítal návrh uznesenia pre bod. 
č. 6 (viď. príloha).  Starosta obce dal hlasovať, kto je za návrh uznesenia. Poslanci návrh 
schválili, 8 bolo za, 1 sa zdržal hlasovania. 
 
7. Zrušenie Uznesenia  č. 25/2006 zo dňa 30. 06. 2006 
 
     Ing. Viliam Mrázik navrhol, aby sa zrušilo Uznesenie č. 25/2006 zo dňa 30. 06. 2006, 
nakoľko priemyselnú zónu v oblasti Podhôrčie mala pôvodne v Doplnku č. 4 ÚPN byť 
zaradená na IBV. P. Ján Dudus sa vyjadril, že nesúhlasí, aby tam bola zaradená IBV, nakoľko 
už je v tejto oblasti firma SMC a stavebniny, takýmto spôsobom sa do bytovej výstavby 
zaradí priemyselná zóna. Starosta však pripomenul, že ak budeme pokračovať s priemyselnou 
zónou ďalej narušíme tak bytovú výstavbu i Obce Nededza. P. Štefan Smrekovský navrhol, 
aby sa predmetná zóna uzatvorila stavebnou uzávorou, avšak po konzultácii s právnikom, 
ktorý sa zaoberá stavebným právom. Ing. Štefan Moravčík prečítal návrh na uznesenie bodu 
č. 7 (viď. príloha). Poslanci návrh schválili, 8 bolo za, 1 sa zdržal hlasovania. 
 
8. Rôzne 
 

a) Spoločnosť Teplička, s. r. o, Hlinská č. 40, Žilina predložila žiadosť o prevzatie 
majetku do správy obce spolu s návrhom kúpnej zmluvy. Ide o Obytný súbor Teplička 
nad Váhom – Bieliská, konkrétne o stavebné objekty: SO 77 – Miestne komunikácie, 
SO 83 – Vonkajšie osvetlenie a SO 80 – Dažďová kanalizácia. Cena je 1,- Sk                 
bez DPH. Starosta: „Obec bude musieť prevziať tento majetok pod svoju správu, je 
však nutné počítať i z väčším obnosom peňazí na údržbu, nehovoriac o zimnej údržbe. 
Zatiaľ však nie sú tieto domy obývané, je podaných 40 žiadostí o kolaudačné 
rozhodnutie.“ Starosta navrhol, aby sa zmluva podpísala, až keď bude v danej oblasti 
skolaudovaných a na trvalý pobyt prihlásených viac ako 50% občanov. Poslanci návrh 
jednomyseľne schválili. 

b) Prednosta prečítal žiadosti Základnej školy Žofie Bosniakovej a Základnej školy 
v Tepličke nad Váhom, ktoré žiadali o možnosť vydávania stravy pre žiakov 
a zamestnancov škôl (viď. prílohy). Starosta obce: „Budeme musieť posúdiť kapacitu 
a tiež dať to odsúhlasiť hygiene.“ P. Tibor Šeliga navrhol, či by nebolo vhodné 
vydávať stravu v Športklube, je to bližšie i väčšie. Starosta udelil úlohu prednostovi 
preskúmať možnosti stravovania žiakov v obecnom dome. 

c) Prednosta prečítal návrh na odsúhlasenie príspevku obce základným školám za zber 
separovaného zberu TETRApackov – viacvrstvového kombinovaného materiálu,             
ako odmenu deťom za ich spoluprácu, a to vo výške 2,-Sk za každý kilogram, čo činí 
6 250,-Sk. OZ návrh jednomyseľne schválilo. 

d) Prednosta prečítal žiadosť p. Henriety Matejovskej, bytom Na Močiar č. 1125/28, 
Teplička nad Váhom, ktorá žiada o nápravu závad na prenajatom byte. Úloha bola 
pridelená p. Jánovi Dudusovi. 

e) Prednosta informoval o kontrole z Ministerstva hospodárstva SR vo veci dotácii, ktoré 
boli poskytnuté na odstránenie negatívnych vplyvov na životné prostredie obyvateľov 
obce spôsobené výstavbou automobilky KIA. Starosta: „Nenašli väčšie nedostatky,              
tie ktoré našli boli len formálne.“ Prednosta prečítal správu. Ukladá sa prednostovi 
zabezpečiť opatrenia na odstránenie nedostatkov ukotvených v správe kontroly. 
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f) Prednosta informoval o ďalšej finančnej kontrole, ktorá bola zameraná na dotácie           
na rekonštrukciu verejného osvetlenia v obci. Správa bola prečítaná. OZ prijalo 
Správu o výsledku následnej finančnej kontroly č. 306/FZ-PZ/02-2/2007 zo dňa 21. 
09. 2007. Ukladá sa prednostovi zabezpečiť opatrenia na odstránenie nedostatkov 
ukotvených v správe kontroly. OZ schvaľuje preúčtovanie sumy 4 931,-Sk 
Dodávateľskej faktúry č. 20050466 z bežných výdavkov na kapitálové výdavky – 
rekonštrukcia verejného osvetlenia. 

g) Martin a Zuzana Ponechalovci, bytom Školská ulica, Teplička nad Váhom predložili 
návrh na predaj parc. č. 798/2 k. ú. Teplička nad Váhom, nakoľko je táto parcela 
užívaná ako časť miestnej komunikácie. Starosta informoval, že Národná rada SR 
pripravuje zákon, o majetkovom vysporiadaní ciest I, II, III triedy a miestnych  
komunikácii. OZ prijalo ponuku na predaj časti pozemku využívanej na miestnu 
komunikáciu od Ponechalovcov, avšak pozastavuje kúpu a to z dôvodu, že sa očakáva 
prijatie zákona o majetkovom vysporiadaní štátnych ciest I, II, III triedy a miestnych 
komunikácii do doby prijatia tohto zákona dáva OZ moratórium na výkup týchto 
pozemkov.  

h) Prednosta prečítal e-mail od p. Silvie Ďungelovej, bytom Na Skotňu 698/29, Teplička 
nad Váhom, ktorá žiadala o informáciu vyriešenia majetkových vzťahov tzv. „hroble“.  
Na žiadosť bude odpovedané rovnako ako v predchádzajúcom bode. 

i) Ing. Štefan Moravčík informoval poslancom o zozname detí narodených v III. Q roku 
2007 v celkovom počte 10, ktoré majú nárok na príspevok od obce v hodnote              
3000,-Sk a požiadal poslancov, aby týmto deťom, ktoré majú v obvode doručili fin. 
hotovosť. 

 
9. Diskusia 
 
Mgr. Stefanie Marfiaková, riaditeľka ZŠ v Tepličke nad Váhom informovala prítomných 
o činnosti ZŠ. Prečítala hodnotiacu správu o činnosti ZŠ. OZ správu prijalo bez pripomienok. 
 
Ing. Štefan Moravčík navrhol, aby sa Martinovi Zvaríkovi, víťazovi Majstrovstva Slovenska 
juniorov v šachu a tiež účastníkovi majstrovstiev sveta v šachu v Jerevane udelil čestný zápis 
do kroniky obce a ocenilo jeho víťazstvo. O zabezpečenie požiadal p. Tibora Šeligu, predsedu 
kultúrnej a športovej komisie. 
 
Štefan Smrekovský navrhol, aby sa vytvorila možnosť spolupracovať s právničkou, ktorá by 
bola platená buď za jednotlivé služby alebo paušálne každý mesiac. Svoj návrh odôvodnil 
tým, že obec má množstvo prípadov, ktoré by bolo vhodné konzultovať s právnikom. Starosta 
obce informoval, že takúto pomoc má obec s právničkou Mgr. Hruškovou zo Žiliny. Túto 
záležitosť bude prejednaná s obecnou radou. 
 
Mgr. Magdaléna Šeligová sa opýtala, či stavebniny, ktorým bola vystavená pokuta vo výške 
50 000,-Sk je už zaplatená. Viliam Smolka odpovedal, že bol dohodnutý splátkový kalendár, 
ktorý stavebniny plnia, zostávajú ešte posledné dve splátky. Starosta uložil, aby stavebná 
komisia vykonala štátny stavebný dozor v uvedených stavebninách. 
Taktiež Mgr. Šeligová informovala, že občania si sťažujú, že správy v obecnom rozhlase sa 
vyhlasujú poobede príliš skoro (14,30 hod.) a občania, ktorí prichádzajú z práce domov 
neskôr nezastihnú hlásenie. Starosta odpovedal, že mnohí sa sťažujú, že rozhlas je príliš 
hlasný, iní zas, že je príliš tichý a taktiež si je treba uvedomiť, že predávajúci nepredávajú 
tovar do večera a bolo by tak zbytočné vyhlasovať tieto oznamy neskôr. Nie je možné 
všetkým vyhovieť. 
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Tibor Šeliga informoval, že na Ulici Na papánke izolujú plynové rúry, pričom odkopú 
zeminu, ktorá spadne a upadá tak i asfalt. Pred každým domom je tak diera, ktorá nie je 
dostatočne zabezpečená. A taktiež v mnohých prípadoch sa stáva, že plynová a kanalizačná 
prípojka sú tesne vedľa seba. Nie je tak dodržané ochranné pásmo.  
 
Ján Dudus navrhol, aby sa zápis zo zasadnutí uverejňoval na webovej stránke obce. Starosta 
informoval, že pozvánky na zastupiteľstvo sa už zverejňujú na stránke. Navrhol,                        
aby prednosta OÚ zabezpečoval zverejnenie zápisnice na webovej stránke obce do 5-tich  
pracovných dní od rokovania. 
 
Ing. Anton Zvarík  sa spýtal na chodník na Fatranskej ulici, informoval, že pri Mrázikovi 
a Paganikovi je rozbitá časť už pomerne dlhší čas a taktiež prípojka, ktorú robila p. Renáta 
Hrušková ešte stále nie je celkom dorobená. OZ príma pripomienku a ukladá stavebnému 
úradu, aby preveril podmienky rozkopového povolenia, či boli dodržané a vyvodil dôsledky. 
 
Mgr. Kamila Dubovická informovala, že občania sa pýtajú, či sa bude robiť chodník                   
i na druhej strane Fatranskej ulici. Radi by si upravili bránky a záhradky. Taktiež informovala, 
že na hlavnej ulici už dva týždne je silne cítiť zápach z kanalizácie. A taktiež sa občania 
pýtajú, kam sa odvážal skládka hliny, ktorá bola uložená pri Nám. M. R. Štefánika. Starosta 
obce odpovedal, že chodník na druhej strane Fatranskej ulici bude musieť riešiť obec 
z vlastných finančných prostriedkov, hlina sa odviezla so súhlasom do areálu spoločnosti 
SMC, čím ušetrila obci náklady za likvidáciu skládky. 
 
Pavol Bollo opätovne žiadal geometrický plán z roku 1993 z lokality Záres, nakoľko tento 
geometrický plán sa nenachádza ani na katastri. Žiadal o zvolanie stretnutia bývalých 
vlastníkov pozemkov uvedenej lokality spolu s vedením obecného úradu a právnikom. Vecou 
sa bude zaoberať obecná rada. 
 
10. Uznesenie 
 
     Návrh na uznesenie zo ôsmeho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Tepličke                       
nad Váhom, ktoré sa konalo dňa 25. októbra 2007. 
 
A. Schvaľuje 
 

1. program OZ, 
2. predsedu návrhovej komisie Ing. Štefana Moravčíka, predsedu volebnej komisie               

pre voľbu hlavného kontrolóra Mgr. Kamilu Dubovickú. Za overovateľov zápisnice 
Mgr. Magdalénu Šeligovú a p. Petra Halamu, 

3. Ing. Evu Milovú za novozvoleného hlavného kontrolóra obce Teplička nad Váhom, 
4. Prevádzkový poriadok pohrebiska v Tepličke nad Váhom, 
5. návrh uznesenia k bodu č. 6 (viď. príloha), 
6. návrh uznesenia k bodu č. 7 (viď. príloha), 
7. uzatvoriť zmluvu so spoločnosťou Teplička, s. r. o., Žilina o prevzatí majetku do 

správy obce Obytný súbor Teplička nad Váhom – Bieliská, stavebné objekty: SO 77 – 
Miestne komunikácie, SO 83 – Vonkajšie osvetlenie a SO 80 – Dažďová kanalizácia. v 
cene je 1,- Sk  bez DPH pod podmienkou, že v danej oblasti bude skolaudovaných a na 
trvalý pobyt prihlásených viac ako 50% občanov,  
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8. príspevok základným školám za zber separovaného zberu TETRApackov – 
viacvrstvového kombinovaného materiálu vo výške 2,-Sk za každý kilogram, čo činí 
6 250,-Sk, 

9. preúčtovanie sumy 4 931,-Sk dodávateľskej faktúry č. 20050466 z bežných výdavkov 
na kapitálové výdavky – rekonštrukcia verejného osvetlenia, 

10. Hodnotiacu správu o činnosti ZŠ v Tepličke nad Váhom. 
 

B. Prijíma  
 

1. Správu o kontrole z Ministerstva hospodárstva SR vo veci dotácii, ktoré boli 
poskytnuté na odstránenie negatívnych vplyvov na životné prostredie obyvateľov obce 
spôsobené výstavbou automobilky KIA, 

2. Správu o výsledku následnej finančnej kontroly č. 306/FZ-PZ/02-2/2007 zo dňa 21. 
09. 2007, 

3. Moratórium na výkup pozemkov, ktoré sú pod miestnymi komunikáciami do doby 
schválenia zákona o majetkovom vysporiadaní komunikácii I, II, III triedy 
a miestnych komunikácii, 

4. Hodnotiacu správu o činnosti ZŠ v Tepličke nad Váhom, 
5. pripomienky poslanca Smrekovského vo veci právnej pomoci. 

 
C. Ukladá  
 

1. zverejniť schválený prevádzkový poriadok pohrebiska na úradnej tabuli                             
po dobu 30 dní  
Z: prednosta OÚ      T: do 26. 10. 2007 

2. odpovedať na ponuku spoločnosti Teplička, s. r. o, Hlinská č. 40, Žilina 
Z: prednosta OÚ      T: do budúceho OZ 

3. preskúmať možnosti stravovania žiakov v obecnom dome 
Z: prednosta OÚ      T: do 10. 11. 2007 

4. preskúmať a prijať opatrenia na základe žiadosti p. Henriety Matejovskej 
Z: Ján Dudus       T: do budúceho OZ 

5. zabezpečiť opatrenia na splnenie úloh vyplývajúcich z výsledkov kontroly MH SR 
a MF SR 
Z: prednosta OÚ      T: 31. 10. 2007 

6. odpovedať na ponuku Martina a Zuzany Ponechalovcom, Teplička nad Váhom 
Z: prednosta OÚ      T: do budúceho OZ 

7. odpovedať na žiadosť p. Silvie Ďungelovej, Teplička nad Váhom 
Z: prednosta OÚ      T: do budúceho OZ 

8. doručiť príspevok na dieťa pri narodení v hodnote 3 000,- narodeným v III. Q 2007 
Z: poslanci OZ (viď. príloha)     T: do budúceho OZ 

9. oceniť reprezentanta v šachu Martina Zvaríka za dostiahnuté výsledky  
Z: Tibor Šeliga      T: do 31. 12. 2007 

10. vytvoriť možnosť spolupracovať s právničkou 
Z: obecná rada       T: priebežne 

11. vykonať štátny stavebný dozor vo firme stavebniny 
Z: stavebná komisia      T: do budúceho OZ 

12. zabezpečovanie zverejnenia zápisnice z OZ na webovej stránke obce do 5-tich  
pracovných dní od rokovania 
Z: prednosta OÚ      T: priebežne 
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13. preverenie splnenia podmienok rozkopového povolenia Renáty Hruškovej, či boli 
dodržané a vyvodiť dôsledky  
Z: stavebný úrad       T: do 30. 11. 2007 

14. zvolanie stretnutia bývalých vlastníkov pozemkov lokality (viď. text) spolu s vedením 
obecného úradu a právnikom 
Z: obecná rada       T: do budúceho OZ 

 
 
 
11. Záver 
 
     Starosta obce poďakoval prítomným za účasť a ukončil zasadnutie. OZ bolo ukončené 
o 19,11 hod. 
 
V Tepličke nad Váhom dňa 25. 10. 2007 
 
 
Zapísala:   Katarína Ďugelová  ................................................ 
 
Za správnosť:  Ing. Albert Magera  ................................................ 
 
Záznam overili: Mgr. Magdaléna Šeligová ................................................ 
 
   Peter Halama   ................................................ 
 
    
 
 
 
 
 
 
 
 
 
        ....................................................... 
            L a z a r   Milan  
               starosta obce  
         
  


